
PROTOKOI. NR XIIU ]]
z sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odrryte.i rv dniu 0r grudnia 20rl roku w centrum Kurtury w Jgdrzejowie.

Ad .  l .

xrrr se.i fl:f'il;.1$,rt;:ni:j:3iJ Radv Miejskiej pawer Braszkiew icz otwartobrady
przewodnicz4cy Rady Miejskiej p. Braszkiew.radnycrr. burmistrza, naizetnik6w u,1egy,Gi::*j:*'l?:.ff:ilili"rlloflJ:lo rga'i zac y-i nych gminy, soltys6w oraz;::zy:tkich przybylych na obrady.

,t*'...1'il1::,:ffffi!?:*"*Ii*;1;"r""","1"1'o*"'"i"'.1]/J ,"., 20 radnych;
,. ,,..*1,1'1ffiffi1?::ui,Tllr ;f,:::f,;*d;;;";;""*" Grze gorza Kusmierza na

Radny GrzegorzKuSmierl *Vr_itigodE.
Przewodnicz4cy Rady poaauir.unjlg"tir.p radnego G. Kusmie rzapodglosowanie:Za kandydcrturq racrnego G. Kuimieiza ii ,it rf,rorra obrad _ I9 gros,utprzeciw _ 0 glos|w

'" ."o,IiLx "H';i*?,, xrl^#?#:ii{iJlt'.u!,,rJ"'-o,^,^ radnego c Kusmierza

u,,,.,*,Ir.;i":;.1:';;Hil"Y#."?ff'ffi:;,ff,Jrffi"ilnut4 ciszv pamisci zmartejreresy
A.d.2.
Proponowany porz4dek obrad:
otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.Przy.iqcie porz4dku obrad. 

r -" rr

Przyjqcie protokolu z poprzedniei sesii.
Zapynnia i interpelacj. .uany"t,. 

*-"'"

Sprawozdanie z pracy- Burmistrza miqdzy sesjami.lnlbrnracja o realizacj i  uc.fwll  ,"1r, *Orzedniej sesj i .{Jchwala w sprawie okreslenia *vi"r.ii;i stawek p"'a*r., od nieruchomosci na 2012
tl' Llchwala w sprawie obniZenia ceny skupu 2fi.a docer6w wymiaru podatku rornego.e' 

rY;|,;:i?"J.n.'o'u*tt 
"k;I.ni" *vror.os.t 

- 
r,""*.r podatku od srodk6w

lt r'JJuffibl. 
sPrawie okreslenia wzor6w formularzv informacji i dekraracji

1l'Uchwala w rp.?yig.zmiany uchwalv dotyczqcej oprat za usrugi przewozowe
, r ,1"f:,Tf:li:j] 

-*:'kiej na r...oi. -,usta rQdrzejowa.r z' UCrlwsra w sprawie zmian w budzecie miasta i g;inf nu 20r r rok.13' uchwala w sprawie okresleniu *vror.osri ,iu-*.r.t oot-u, za skladowanie odpad6w
t r. ili;*it#"T'o:3P316w Korunarnvch w Potoku Mi tvm".
,-mieszk""'o-.ffi i-il1;:'&,aYf i"j:'#:r1,r::i3i?T:gospodarowaniatt 

,Y"':;:t:,l"li::[';Jv'azenii-1'gojv nu v,vdzier2awienie czssci gruntu komunarneso



16. Uchwala w sprawie wyrazeni a zgody na wydzierZawienie czqsci gruntu komunalnego

na czas nieokreslony' 
i gruntu komunalnego na czas

17. Uchwala w sprawie wyrazeniazgody na wynaJem czQsc

nie.kreslony' 
rwie rwra'enia zsod ;i gruntu komunalnego na czas

18. Uchn a{a * sprawie wyraZenia zgody na wynaJem czQsc

nieokreSionl .
1g. Ljchwata w sprawie wyrazenia zgody na wynajem gruntu komunalnego na czas

nieokreSlonY.
20. uclrwala w sprawie wyrazenia zgody na dokonan\e zertt'iany nieruchomosci'

21. Odpowtedzi na interPelacje'
22. SprawY roZne.
23. Zamkniqcie obrad.

PorzqdekobradXll lsesj iRadyMiejskiejzostalprzyjety.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag

27 pa2dzrernika 2011 r'
do protokolu nr XII /11 z sesji Rady Miejskiej z dnia

Protok6l zostal Przyitty'

A d . 4 .
l. Radna. J. Szreniawa zapytala czy wszystkie uchwaly podjqte przez RadE Miejsk4 sq

pozytywnie zaopiniowan e przez W ojewodE Swiqtokrzyskie go'

Z. Radna J. Szr#aw u tupyiulu, ile glina iuot itpdti\a w 2011 roku, na decyzji o nie

powolywaniu zastEpcy burmistrza'

3. Radny K. Michaiski zwrocil siq z progbq o uregulowania ruchu na parkingu przed

Centrum frf,".V. Zaproponowal tak )orguiiro*ai ruch, aby wjazd i wyjazd byl z innej

stronY.
1. Radny K. Michalski zapytal o dostawcq energii elektrycznel w naszeJ gmlnle'

A d . 5 .
I{adny A. czajor poruszyl sprawQ cen bilet6w dla mlodzie2y szkolnej z terenu gmlny

.tqclrzejow jak i 
'moaziezy 

z innych gmin,. korzystaj4cych z plywalni miejskiej

(Ttunkt 3 .sltra,ozd;;;;-; p;tcy. burmistrzi mie!11_^tn!_o*il. Stawka jest taka sama dla

rvszystkich uczniow z naszei gminy pk t z poza naszei gminy' a przec\ez zewnQtrzne gminy

nl. ionorra takich nakladow w utrzymaniu plywalni jak Gmina Jqdrzej6w.

Burmistrz M- pirr"r"k wyjaSnil, iz jist to sluszny argument, ale byloby niepowaZne

r6znicowanie dzieci r mlodziehy z nasz' gminy a dzieci z innych gmin' s4 to godziny

zarezerwowane tylko dla szk6i, zaiEcia ni. oOUy*aj4 sig w godzinach komercyjnych'

Doclatkowe znizk\ wprowadzalismy z uwagi na wzrastaj4c4 konkurencjE, otwierane sq coraz

to nowsze PlYwalnie.
Radna J. Szreniawa kilkakrotnie zwracala uwagQ' aby materia\y n? sesjq byly bardziei

szczegolowe np. brak nazwiska najemcy lokalu' Radna zapytala' o ktor4 nieruchomoS6

chodzi w Punkcie 28.
Burmistrz M-.-piszczek odpowiedz\al, i2 uczestniczy w posiedzeniach komisji' Po to

s4 konrisje, aby wyjaSnia6 w4tpliwosci. Ta dzialka. o kt6r4 radna pyta dotyczy zamiany

clzialek. Sprawa ioti"-v popizedniej Rady, kt6ra wyrazila zgodQ, aby za pas zieleni

ocldziela.i4cy dziatkE U.,io*lanE od chodni[a gmina ottzymala grunt poloZony przy ulicy

11 Listopada. Rada to zaakceptowala podeJmuj4c stosown4 uchwalE' w tej chwili

wvstau'iamy nieruchomoS6 do przetargu'



Wigcej Uwag do sprawozdania z pracy Burmistrza migdzy sesjami nie
zgloszono.

4 d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal rady z poprzedniej sesji.

A d . 7 .
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W i ceprzewodni cz4ca Rady M. B arariska odczytala proj ekt uchwaly.
LJwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2O radnych.

Radu Miejskcr w Jgdrzejowie powzigla achwalg nr XIII/L23/11 w sprawie okreilenis
wysokoici stnwek podatku od nieruchomoflci na 2012 rok.
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwalu nr XIII/I23 /lI w zalqczeniu do protokola/.

A d . 8 .
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kpdra odczyl.tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
lJwag nie zgioszono.

Burmistrz M. Piszczek zaproponowal obniZenie ceny skupu 2yta do kwoty
45 zlotych oraz zwrocit uwagq na technicznq pomylkQ ,,w paragrafre 2 projektu uchwaly
powtorzylo siE slowo ,,w sprawie" i zglosil autopoprawkq.

W iceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska o dczytala proj ekt uchwaly.
Uwzrg nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial20 radnych.

Ruda Miejsku w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/124/11 w spruwie obnizenia ceny
skuptt 2yta do cel6w wymiaru podatku rolnego.
L a - 1 9
Przecirv - 0
Wstrzymalo sig - 1
/[Jclnuala nr XIII/L24 /II w zolqczenia do protokolul

A d . 9 .
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
LJwag nie zgloszono.

Burmistrz M. Ptszczek zglosil autopoprawkp o nastgpujqcym brzmieniu
..w tabeli nr 4 - ci4gniki siodlowe i balastowe przystosowane do u|ywania\qcznie znaczep1
lub przyczep4 o dopuszczalnej masie calkowitej zespolu pojazd6w r6wnej lub wyaszej ni2
12 ton.- lv tabeli liczba osi 31, 38 kwotE 1488 zl obnizyc do kwoty 1485 ztotych oraz
w tabeli nr 6 - przyczepy, kt6re l4cznie z pojazdem silnikowym posiadajE dopuszczaln4

masQ calkowitq r6wn4 lub wryZszq niL 12 ton, z wyj4tkiem zwiqzanych wyl4cznie
z dztalalnoSci4 rolniczq prowadzonq przez podatnika podatku rolnego - liczba osi trzy
i wiqcej kwotq 993 zlotych obniZy(, do kwoty 990 zlotych".

W iceprzew odmczqca Rady M. Barariska odczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.



Rado Miejsko w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/125/11 w sprawie okreSlenia
w.ysokoici stawek podatku od Srodktiw trunsportowyclt.
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sie 0
/Ucltwalo nr XI I It I 2 "'t , I I ru zalqczeniu do protokolu/.

Burmistrz M. Piszczek podzipkowal radnym za dobr4wsp6lpracq.

Ad.  10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Burmistrz M. Prszczek zglosil autopoprawkg o brzmieniu ,,dodai paragraf 3
..uykonanie uchwaly powierza sip Burmistrzowi Miasta Jgdrzej6w" a obecny paragraf 3
bqdzie paragraf-em 4.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial20 radnych.

Ruda Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/126/11 w sprawie okreilenia
wprdw formularTy informacji i deklaracji podatkowyclt,
Z a - 2 0
Przecirv - 0
Wstrzyrnalo siq - 0
/Uchwala nr XIII/(26 /l I w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .  11 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
LJwag nie zgloszono"
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.

Ruda Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/(27/11 w sprawie zmiuny uchwaly
dotyczcpej oplat za uslugi przewozowe w komunikacji miejskiej na terenie miflstu
Jpdrzejowo.
l a - 2 0
Przecirv - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uclrwola nr XIII/(27 /I I w zalqczeniu do protokola/.

Ad. 12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgioszono.

Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkg w zalqczniku inwestycyjnym nr 3 w dziale 900
rozdzial 90095 zlotych kwota 220 tys. zlotych przeznaczona na zadanie pn. ,,Przebudowa
parkingu wraz z adaptacjq pomieszczefi na potrzeby Urzgdu Miejskiego" i poinformowal
o przeniesieniu rirodkow z dzialu 600 rozdz. 60016 paragraf 4270 na dzial 900 rozdz. 9001 5
paragraf4260 kwota 45 700 tys. zl na zakup energii elektrycznej.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafi ska odczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2l radnych.



Rudo Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/128/11 w sprawie zmian
w budiecie miastu i gminy na 2011 rok

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
lUcltwtrlo nr XIII/I28ll I w urlqczeniu do protokolul

Ad.  13
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kqdra odczltal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
W glosowaniu wziglo udzial21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/|29/II w sprawie okreilenio
wysokoici stawek oplut za skladowunie odpaddw na ,,Skladowisku Odpaddw Komunalnyclt
w Potoku Malym".
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
lUchwalu nr XIII/L29 /l I w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  14
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczT4al uzasadnienie do projektu uchwaly.
LJwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Miejskiej Maria Barairska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqto udzial21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powTigla uchwalg nr XIII/130/11 w sprawie przyjgcia
,,Wieloletniego progromu gospodarowania mieszksniowym zasobem Gminy Jgdrzejdw
ns lsta 2012 - 2016".
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XlIl/130 /11 w zal4czeniu do protokolu/.

Przewodnicztlcy Rady Miejskiej P" Blaszkiewicz oglosil 20 minutowq przerwQ
w obradach XIII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Ad.  15
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odc44al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
Wi cep rzew o dniczqc a Rady M. B araf, ska o dczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/L31/11 w spruwie wyraienia zgody
na wydzieriawienie czgici gruntu komunalnego na czas nieokreilony.
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzyrnalo sig - 0
/Uclrwcrlct nr XIII/131 /11 w zalqczeniu do protokolu/.



Ad.  16
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzeu,oclnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nle zgloszt t t t t l .

W glosowaniu wziqlo udzial21 radnych.
Rarta Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/132/Il w sprawie wyratenia zgody
no wyrlZier2awienie czgici gruntu komunalnego na czas nieokreilony.
L a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Llcltwula nr XIII/L32/11 w zulqczeniu do protokolul

Ad.  17
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczyial uzasadnienie do projektu uchwaiy.

LJwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Miejskiej Maria Barariska odczytalaprojekt uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.

Rurto Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/133/1l w sprawie wyruienia zgody
na wynajem czgici gruntu komunulnego ns czas nieokreilony-
Z a - 2 1
Przecir,r - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Ilcltwulu nr XIII/133/11 w zalqczeniu do protokolul

Ad. 18
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odcz7til. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafrska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udziat 2l radnych.

Rutla Miejsku w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/L34/II w sprawie wyraienia zgody
na wynajem czgsci gruntu komunalnego nfl czas nieokreilony-
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/(Jcltwola nr XIII/I34/11 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  l9
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczT4a\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafi ska odczytala proj ekt uchwaly.
LJwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2O radnych.

Rado Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/135/11 w sprawie wyraienia zgody
na wynajem gruntu komunalnego na czas nieokreSlony.
Z a - 2 0
Przeciw - 0



20Za

Wstrzymalo siE - 0
/(Jcltwuls nr XIII/L35/11w zalqczeniu do protokolul

Ad .20
Naczelnik \ / Ahramowicz zglosll autopoprawkg w podstawie prawnej projektu

uchwaly w spra\\ re \\ \ raaenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci- Prawidlowo

powinna brzmied lDz. u 22010 roku Nr 102 poz. 651 zpoi.n. zm.l

Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono'
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaiy.

Uwag nie zgioszono.
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.

Rarla Miejska w Jgctrzejowie powzigla uchwalg nr XIII/136/II w sprawie wyraienia zgody

na rlokonanie zamiany nieruchomoici.

Przecirv - 0
Wstrzynialo siE - 0
/LIchwalu nr XIII/136/t t w zalqczeniu do protokolu/'

A d . 2 1
Ocll'sly,iecli na zapytanie raclnej J. Szreniawy czy wYzystkie uchwaly podjqte przez Radq

M i e.j,s k q s q p o zy tyt4) ni e z a op i ni ow an e pr z e z Woj ew o dq Sw i qt o kr zy s ki e go.

OtlTtowiecti na zapytanie radnej J. Szreniawy ile gmina zaoszczqdzila w 201I roku, na nie

potvoIaniu zastqpcY burmistrza.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, t2lJrzqd zaoszczpdzil okolo 100 tys. zlotych, nie

powoluj4c zastqpcy burmistrza. Natomiast w kwestii uchwal to Zadna uchwala nie zostala

nchylona przez'WojewodE. W dwoch przypadkach Wojewoda zwr6cil siE o uzupelnienie.

W lednym wypadku dotyczylo to uzasadnienia a w drugim dotyczylo uchybien natury

fbrmalne.i. wyjaSnienia zostaly przeslane, czekamy na odpowied2. Zadna uchwala nie zostala

irclrylona przez Woj ewodE.

Otlptn'ietli na interpelacjq radnego K. Michalskiego w sprawie uregulowania ruchtr

ntipttrkingu przecl Cei:ntrum Kultury. Zaproponou,al tak zorganizotuat ruch. aby v'iazd hyl od

strony KRt,1,5 crwyjazcl blizej ulicy l1 Listopada
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iZ interpelacja w sprawie oznakowania parkingu

.jest .i uz w' realizacj i.
Radny K. Michalski zabral glos m6wiqc , i2 chodzi mu bardziej o uporz4dkowanie ruchu

tak, aby z jednej strony byl wjazd a z drugiej v,ryjazd. Radny zapytal czy takie rozwi4zanie nie

byloby zasadne, gdyz w jego ocenie uporz4dkuje to ruch.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, t2. nale|y zastanowi6 siE nad proponowanym

rozwi4zantem radnego.

Odpowiecti nn interpelacjg radnego K. Michalski w sprawie dostawcy energii elektrycznej.

Bunnistrz M. Piszczek wyjaSnil, rZ Gmina ma zawarltq umowQ z zakladem

energetycznym. W tym roku podjql rozmowy i udalo siq ustalid obniZenie ceny energn o 6o/o

w stostrnku do roku poprzedniego. W og6lnej kwocie daje to 3 o/o oszczqdnoSci dla Gminy

1Edrze.j6w. Mamy umowQ ieszcze do kofrca przyszlego roku. RzeczywiScie nalezy siq nad tym

zastancru,ic, nawet nre z racji oglaszanra przetarg6w, ale gminy stosuj4 tzw. zamowienia

grLrpowe. Samorz4dy wystEpuj4 w6wczas wsp6lnie w negocjacjach poszukuj4c dostawcy

energii. i to przynosi oszczEdno5ci.



Przewodniczqcy Rady Miejskiei P. Blaszkiewicz oglosil 5 minutowq przerwQ
w obradach XIII sesji Rndy Miejskiej w Jqdrzejowie.

Ad.22
Radna E. BaLtos; zapytala o s1'tuacjE, w jakiej znajduje siQ PrzedsiEbiorstwo

Komunikac.ji Samochodowel oraz Rejonowy Zaklad Energetyczny w JEdrzejowie.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 uczestniczyl w spotkaniach z dwoma

najwiEkszymi zwiqzkami PKS. Na chwilg obecn4 wystaliSmy pismo do ministerstwa,
ze w tak krotkim czasie nie jesteSmy w stanie szczegolowo przeanalizowat sytuacji zakladu.
Zwr6ciliSmy sig z proSb4 o zgodE, aby udostppniono nam materialy w spawie PKS JEdrzej6w.
Jedno z nredi6w' podalo informacjE, 2e gmina nie wystqpila z takim pismem. co jest nie
prawd4. Mamy na to zwrotkE potwierdzajqcqwyslanie takiego pisma. Czekamy na odpowiedZ
ivZ rrzeci tydziefi.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Brariska dodala, iz jest to doS6 Swie2a sprawa. Byli
u mnie przedstawiciele zwiqzk6w wraz z pracownikami z proSb4 o zorganizowanie spotkania
z radnymi. Ka2dy z radnych zostanie powiadomiony o spotkaniu. Wiceprzewodnicz4ca
M. Baranska porosila o obecnoSi radnych na spotkaniu.

Przewodnicz4cy Rqdy odcryl:al odpowiedzi od: Wojewody SwiEtokrzyskiego,
Marszalka Wojewodztwa SwiEtokrzyskiego na wystosowany apel radnych w sprawie zamiaru
likwidacji Rejonowego Zakladu Energetycznego w Jgdrzejowie oraz pismo z PGE
Dystrybucja S. A. Lublin w niniejszej sprawie.

Przewodnicz4cy Rady vrryrazrl swojq dezaprobatq na uzyskan4 odpowied2 z PGE
Dystrybucja S.A.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 parokrotnie pr6bowal um6wii sip na rozmowQ
z Panem Kurkiem. niestety kalda podejmowana pr6ba zakonczyla siQ fiaskiem.
Skontaktowalern siq telefonicznie z Panem Kurkiem i uzyskalem odpowiedz,2e na chwilg
obecn4 rrie moze nic powiedziec. Zadzwonilem do Lublina i uzyskalem odpowiedZ,
Ze od 15 wrzeSnia jtrZ wszystko wiadomo. Zostala powolana przez zarzqd grupa, kt6ra
przekazal projekt. Pr6bowalem um6wi6 sig na rozmowg z Prezesem PGE, ale nie znalazl
czasll. Na poczEtku grudnia ponowiE rozmowy z Panem Kurkiem.

Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytal pismo od Misjonarzy Klasztory Sw.
KrzyLa w. Bielinach w sprawie wsparcia w realizacji inwestycji polegaj4cej na odbudowie
wiezy na Sw. Krzy?u

Przewodnicz4cy Rady odczytal pismo z Krajowego Biura Wyborczego Delegatura
w Kielcach w sprawie wyjaSnieri dotycz4cych przeprowadzenia referend6w lokalnych
w sprawie odwolania organ6w jednostek samorz4du terytorialnego.
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Zulcpznik:
1. Lista obecnoici.
2. Llchwaly podjqte na sesii 0l grudnia 201I roku


